
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 145
Ministeren bedes redegøre for, om der generelt har været uregelmæssighe-
der vedrørende PET's brug af midler, der ikke er undergivet den sædvanlige
revision og i så fald redegøre for i hvilke tilfælde.
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2012-13, jf. REU alm.
del - spm. 1150.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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